



Dear Colleagues,

الزملاء الأعزاء،

It is with great excitement that we announce the return of the much-awaited SA Fun Run and Walk!!!

إنه لمن دواعي سرورنا أن نعلن عن عودة سباق صحار ألمنيوم المرح للجري والمشي الذي طال انتظاره!!!

This fun event will be conducted on Friday, **2nd February 2024** at the SA smelter.

سيتم تنظيم هذه الفعالية يوم الجمعة، **2 فبراير 2024** في مصهر صحار ألمنيوم.

You and your family members are invited to register and participate either the Run or the Walk, making a commitment to lead an active and healthy lifestyle.

ويسعدنا دعوتكم جميعاً مع عائلاتكم الكريمة للتسجيل والمشاركة في أنشطة الجري أو المشي، لتحضوا بنمط حياة نشطة وصحية.

There will be prizes up for grabs for the winners of both the race and walk across all categories.

ستكون هناك جوائز للفائزين في كل من سباقات الركض والمشي لجميع الفئات.

Event Details

تفاصيل الفعالية

- **Venue:** Starting from the football field at the SA Smelter to the entrance gate. The route will be shared later.
- **Time:** 7:00 AM start and traffic will be closed on the route until the end of the event at 10:00 AM.
- **Fun Run Categories:**
 - 8 Kms Run (17 years and above)
 - 4 Kms Run (12 to 16 years)
 - 2 Kms Run (7 to 11 years)
- **Fun Walk Categories:**
 - 4 Kms Walk (17 years and above)
 - 4 Kms Walk (12 to 16 years)
 - 2 Kms Walk (7 to 11 years)
- **Winners:** There will be 3 winners in each

- **المكان:** سيتم تنظيم الفعالية في المصهر بدءاً من ملعب كرة القدم وانتهاءً ببوابة الدخول. سيتم مشاركة خارطة مسار السباق لاحقاً.
- **الوقت:** ستبدأ الفعالية في تمام الساعة 7:00 صباحاً، حيث سيتم إيقاف حركة سير المركبات في مسار السباق حتى نهاية الفعالية في تمام الساعة 10:00 صباحاً.
- **فئات سباق الجري:**
 - 8 كم (17 سنة فما فوق)
 - 4 كم (من 12 إلى 16 سنة)
 - 2 كم (من 7 إلى 11 سنة)
- **فئات سباق المشي:**
 - 4 كم (17 سنة فما فوق)
 - 4 كم (من 12 إلى 16 سنة)
 - 2 كم (من 7 إلى 11 سنة)

category (Male and Female).

- **Rules and Regulations:** Please refer to the registration form.

• **الفائزين:** سيتم تكريم 3 فائزين من كلا الجنسين (الذكور والإناث) في كل الفئات.

• **الأنظمة والقوانين:** يرجى الرجوع إلى استمارة التسجيل.

Registration

Please fill in registration form by clicking this link or scanning the QR code below.

<https://forms.office.com/r/uZVGht61Ps>

التسجيل

للمشاركة في السباق، يرجى تعبئة الاستمارة المرفقة بالضغط على الرابط أدناه أو مسح رمز الاستجابة السريعة.

<https://forms.office.com/r/uZVGht61Ps>



The last date to register for this event is **Thursday, 21st December 2023.**

آخر موعد للتسجيل يوم **الخميس، 21 ديسمبر 2023.**

You need fill a separate form for each member of your family who would like to participate.

يجب تعبئة استمارة منفصلة لكل أفراد الأسرة ممن يرغب في المشاركة في السباق.

Volunteers

An event of this magnitude cannot be run successfully without volunteers.

إن نجاح هذه الفعالية يكمن في تكاتف المتطوعين معاً.

If you wish to volunteer to help us conduct this event smoothly, please send an email to:

BadriyaAli.ALFARSI@Sohar-Aluminium.com

فإن كنت ترغب في التطوع للمساعدة في تنظيم هذه الفعالية، يرجى إرسال بياناتك على البريد الإلكتروني التالي:

BadriyaAli.ALFARSI@Sohar-Aluminium.com

Regards,

مع تحياتي،

Jameel Shakeel

Corporate Communications & Social Responsibility
Manager

جميل شكيل

مدير الاتصالات والمسؤولية الاجتماعية